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Abstract (en)
The light has a long light body, which is held by two mountings (8) fitted at the end faces. At least one of the mountings can be moved between
an operation position, in which the lamp is partly surrounded by a reflector casing (4), and at least one removal position outside the casing. The
movable mounting slides perpendicularly to the light axis (X) into the removal position. Holders (5,6) for the movable mounting have catch (13)
elements to secure the mounting in the two positions. An Independent claim is included for a holder for the light mounting.

Abstract (de)
Bei einer Leuchte (1) mit einem länglichen Leuchtenkörper ist eine länglichen Lampe, welche von zwei an den Stirnseiten des Leuchtenkörpers
angebrachten Fassungen (8) gehalten wird, während einer Betriebsposition zumindest teilweise von einem Gehäuse (4), beispielsweise einem
Reflektor umgeben, so daß sie nur schwer oder gar nicht aus der Fassung entnehmbar ist. Zur Erleichterung eines Lampenwechsels ist mindestens
eine der beiden Fassungen (8) zwischen der Betriebsposition und einer Entnahmeposition außerhalb des Gehäuses (4) senkrecht zur Längsachse
der Lampe verschiebbar gelagert. <IMAGE>
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